
 

 

 

 

 

 

Commissie 1: veiligheid en strategisch beleid 

 

verslag van 23 oktober 2023 

verslaggever Ketty Vanherle 

voorzitter Ketty Vanherle 

agenda Punten GR   28 oktober 2023 

aanwezig Jos Mombaers, Dirk Smolders, Bart Maes, Kris Franssens, Rudi Hendrickx, Daniel Vanluyten, Fabio 

Vanderlinden, John Vankeijenberg, Pascale Grootjans, Katrien Partyka, Ketty Vanherle, Joel Dereze, 

Rita Vanlangendonck  Lucia Dewolfs 

verontschuldigd: Werner Thomas. 

 

 

Goedkeuring verslag Commissie 1 dd 25/09/2023 

 

Agendapunten :   

-Ontslag Werner Thomas  

Opvolging door Christiane Devadder na aanstelling op gemeenteraad dd 26/10/2023.  

 

-Wissel  van afgevaardigde algemeen comite bij IGO,van afgevaardigde van de algemene vergaderingen bij  

ERSV, FRATERNITAS, INTERCOMMUNALE WATERMAATSCHAPPIJ VAN Peter Loosen door Ketty Vanherle 

 

-Buitengewone algemene vergaderingen en goedkeuren agenda en aanstellen mandaat ZEFIER, IVERLEC , 

RIOBRA,  De WATERGROEP ,ECOWERF wordt in GR besproken. 

 

-VERLENGING CONCESSIE STATIONSBUFFET wordt overwogen om diverse redenen zoals eigen gebruik , 

gebruikt door verschillende verenigingen…buurtcomités en dergelijke. Een pluspunt is ook dat er daardoor 

nog wat beweging in stationsbuurt is . De verlenging zou voor 2 jaar zijn wat ideaal is daar dan de werken 

aan het station van start zouden gaan. 

Collega John Vankeyenberg stelt voor om in de toekomst toch al uit te kijken naar een ander/bijkomend 

pand.Hij stelt tevens voor om aan Blankendaele , die instaat voor de opruiming van blikjes ed aan het 

stationsplein, te vragen om het stukje naast het station ook op te ruimen. De burgemeester stelt voor om 

dit aan Schepen Tom Roovers te vragen.  

 

-BRAND BIJ MULTIOBUS 

Uitleg door de burgemeester wat er allemaal gedaan werd en hoe het nood/interventieplan door de 

 noodcoördinator van onze stad gecoördineerderd werd . Er werd tevens een drone ingeschakeld om na te 

gaan waar de meeste brokstukken terechtgekomen waren zodat de bezemwagens daar eerst konden 

opruimen. Tegen de morgen werden deze ingeschakeld om de parking van het station en de speelplaatsen 

van de scholen op te ruimen  BE ALERT  werd ingeschakeld voor de delen van de  stad  waar de meeste 

rook gemeld werd .  Schepen Jos Mombaers stelde vast dat er toch nog mensen tekort bij de plaats van de 

brand geraakten. Dit soort ramptoeristen zullen er altijd zijn en zullen altijd een weg zoeken om er zo kort 

mogelijk bij te komen. Dit valt praktisch niet te voorkomen. 

De burgemeester was ook vol lof over de werking/samenwerking van onze brandweer en politiediensten. 

 

 

 

V E R S L A G 



 

 

 

 

 

 

Extra punten buiten de agenda 

 

Volgende maand wordt een bezoek voorzien aan Kanvaz ( sociale woningbouw) Menegaard 21 .  

 

 

Varia/vragenronde 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


